南台科技大學 99 學年度第 1 學期課程資訊		
課程名稱	初級華語會話(1A)(D)	
課程編碼	01M02102	
系所代碼	00	
開課班級	碩研機電一甲 碩電機國際一甲	
開課教師	蔡宏慧	
學分	2.0	
時數	2	
上課節次地點	五 3 4 教室 N501	
必選修	管制必修	
課程概述	Introduction: This course provides students with basic understanding of the	
	Chinese language. Also, Chinese Pinyin, pronunciation, and basic daily life	
	conversation are introduced.	
課程目標	It aims to help foreign students get used to living in Taiwan and a Chinese	
	speaking environment. In this course, students will work on building vocabulary	
	and listening skills in exercises relevant to daily life topics. Various kinds of	
	activities are conducted to enhance learners' listening and speaking abilities.	
課程大綱	1 問候語與自我介紹 2 我家有五個人 3 我想買一個新照相機	
	4 中文歌 5 你的法文唸得真好聽 6 這是我們新買的電視	
white \ . I Phys	7 你們學校在哪裡? 8 我到日本去了 9 你幾點鐘下課? 10 交通工具	
英文大綱	1 Greetings and introduction	
	2 There are five members in my family	
	3 I want to buy a new camera	
	4 Chinese songs	
	5Your French really sounds nice	
	6 This is our newly purchased television 7 Where is your school	
	7 Where is your school 8 I went to Japan	
	9When do you get out of class?	
	10 Transportation	
	10 Italispotation	
教學方式	課堂教授,分組討論,口頭報告,	
評量方法	自行設計測驗,作業/習題練習,口頭報告,課堂討論,課程參與度(出席率),	
指定用書	生活華語不打烊	
参考書籍		

先修科目	Students must participate in the class activities actively.
教學資源	
注意事項	1. Students must preview the lessons before they go to class.
	2. Students must participate in the class activities actively.
	3 Students must hand in assignments on time and finish all quizzes.
	4. Please respect copy right.
全程外語授課	0
授課語言1	華語
授課語言 2	英語
輔導考照1	
輔導考照 2	